



Referat bestyrelsesmøde den 27. oktober 2024 – Hos Lene, Vejle

**Til stede:** Flemming, Thomas, Anne-Mette, Lene og Lisbeth

**Afbud:** Gitte og Helle

**Referent:** Lisbeth

Dagsorden	Referat
1. Økonomi	<p>10 måneders regnskab er rundsendt, og der er et overskud på omkring 30.000, der mangler et blad og julefrokost, vi forventer et underskud på omkring 50.000 alt efter hvad udstillingerne kan indbringe.</p> <p>Der er ikke brugt af arven i år.</p> <p>Beholdninger verificeret</p> <p>Flemming og Lene sørger for bankadgang til Flemming.</p>
2. Nyt fra udvalg	
- Udstillingsudvalg	<p>Vejledning efterspørges til hjemmesiden, den er færdig lavet og kommer ud til udvalgene.</p> <p>Server adgang / mail, tager vi efter mødet, så det kommer på plads</p>
- Sporudvalg	<p>Intet nyt fra spor, der er kun Ann tilbage i udvalget.</p> <p>Spor reglerne skal ændres således at den følger klubbens øvrige point regler.</p>
- Medieudvalg	<p>Blad ansvarlig stopper, der er søgt i bladet, men ingen henvendelser.</p> <p>Bestyrelsen søger om en ny ansvarlig på conventus, henvendelse retur til Flemming.</p> <p>Giver det ikke henvendelser, laves et opslag på facebook, såfremt der ikke findes en ansvarlig til bladet, er vi nødt til at lægge bladet på pause indtil der er nogen, der vil løfte det.</p>
- Mentalbeskrivelsesudvalg	<p>Intet nyt fra mentalbeskrivelsesudvalg</p>
- Rallyudvalg	<p>Rally prøve i Ringsted afholdt. Der bør ses på pointreglerne også her, så de bliver ensartet.</p>



3. Nyt fra formanden	DKK inspirationsdage 21.-23. marts 2024 / repræsentantskabsmøde på Kobæk strand.
4. Sager til behandling  Domæne  Norsk Lapphundeklub 50 år  Farve-ændringer  Tilmelding julefrokost / fejl på betaling	På domænet hvor de gamle kritikker ligger, har der ikke været aktivitet i 2 år, hvorfor domænet lukkes ned. Fremadrettet har vi kun spidshundeklubben.dk.  Vi vil gerne sætte det i vores medier. Flemming returnerer  Der er vedtaget fra DKK's side, at du nu må bruge ikke godkendte farver til avl. Vi er blevet opmærksom på at det så hidrører flere af vores racer. Vi laver en mail til DKK på vegne af vores racer omkring baggrunden herfor.  Henvendelse fra medlem vedrørende betaling. Vi forespørger supporten.
5. Julefrokost/udstilling	Tilbage melding 10. november 2024, tilmelding via nemtilmeld Juletræ m lys v/Helle - Julepynt – Konkurrence - Lene udleverer gaver - Skriv til PM/facebook Lisbeth Diplomer udstilling, spor, rally - Lene speaker, Flemming udleverer sammen med AnneMette Musik - Playliste laves, Flemming. Rækkefølge - Klassebedømmelse, julefrokost, BIS, Guldhunde, Årets Rally, Årets Spor, Opdrættere Mentalbeskrivelse, Årsvindere PM



	<ul style="list-style-type: none"><li>- Er man ikke til stede ved udstillingen til at modtage sin roset/diplom/pokal kan det afhentes på næste udstilling, de eftersendes ikke.</li></ul> <p>Borde til årsrosetter og pokaler</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Lene og Flemming stiller op</li><li>- Raceskilte til pokal bordene / Lisbeth</li></ul> <p>Indkaldelse af Pokalerne</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Thomas har skrevet ud via Conventus</li></ul> <p>Raceskilte</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Der skal laves raceskilte til julefrokosten/ Lisbeth</li></ul> <p>Udtræk på katalog nummer v/udstillingsudvalget</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Kun til tilstedeværende, et katalog nummer, Agria telt udloves.</li></ul> <p>Fotograf</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Melanie bliver spurgt</li></ul>
6. Elektronisk Valg	<p>Flemming har undersøgt i formandsgruppen og umiddelbart er der kun en klub, der bruger deres helt eget system.</p> <p>Vi har fundet en online leverandør, der måske kan tilbyde dette, vi går videre med at spørge dem.</p>
7. Hjelpergruppe	<p>Der er oprettet en hjælpergruppe, medlems spørgsmål: spørgsmål 1, jeg er indforstået med at blive kontaktet med henblik på hjælp.</p> <p>Regler: højlighed, almindelig pli, ingen udskamning</p> <p>Vi åbner op for den med det samme – der laves et fastlåst opslag omkring præsentation.</p> <p>Der laves et skriv på den officielle facebook samt via conventus.</p>
8. Sponsoraftaler	<p>Flemming har lavet et skriv, der sendes ud til udvalgte mulige samarbejdspartnere.</p>
9. Årskonkurrencer/Pokaler og rosetter	<p>Årskonkurrencer, en eller to udstillinger, Vi bibeholder reglerne som de er nu.</p>



	<p>4-500 kroner for en nogenlunde pokal, der skal indkøbes pokaler Til bedste opdræt, junior, rally, spor,</p> <p>Lene har bestilt: Rosetter, 1-4 til rally Spor, 1</p>
10. Generalforsamling	<p>6. april 2025, Lokaler: Fuglsang. Anne-Mette bekræfter Dirigent: Flemming forespørger en lokal Første indkaldelse i blad, Anne-Mette</p>
11. Eventuelt Medlemsaktivitet	<p>Zoo tur, Lene kontakter Zaco Fælles Regional gåtur den 16/3 25 kl 10 Fælles ringtræningsdag den 24/11-24 kl. 10-12 Aktivitetsdag Aktivitet fredag aften før ringsted udstilling.</p>
12. Opgaveliste	<p>Opgavelisten gennemgået og opdateret</p>
13. næste møde	<p>Online møde den 9. december kl. 19.30 Fysisk møde den 19. januar 2025 kl. 10.00</p>